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Protokół Nr XXIV/17  

z obrad XXIV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XXIV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się 23 marca 

2017 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 w Suwałkach.   

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Grzegorz Mackiewicz. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady powitał Komendanta Miejskiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Suwałkach – Pana Bogdana Wierzchowskiego,  

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Suwałkach – Panią 

Elżbietę Bednarko, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego Powiatu 

Ziemskiego Suwałki – Pana Mirosława Szczesnego, Dowódcę 14 Suwalskiego 

Dywizjonu Artylerii Przeciwpancernej w Suwałkach – Pana ppłk Mariusza 

Ciska, Wojskowego Komendanta Uzupełnień w Suwałkach – Pana Jarosława 

Kowalewskiego, z-cę Komendanta Placówki Straży Granicznej  

w Rutce – Tartak – Pana Wojciecha Bartoszewicz, z-cę Dyrektora Aresztu 

Śledczego w Suwałkach – Pana Michała Chrościelewskiego, z-cę Naczelnika 

Podlaskiego Urzędu Celno – Skarbowego w Białymstoku Oddział Celny w 

Suwałkach – Panią Annę Panek, Wójta Gminy Raczki – Pana Andrzeja 

Szymulewskiego, Przewodniczącego Rady Gminy Raczki – Pana Lecha 

Ludwig. 

Przewodniczący Rady powitał dyrektorów, kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu suwalskiego: Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Suwałkach – Panią Teresę Dzienuć, Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Suwałkach, Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Suwałkach - Pana Marka Dziemiana,  Dyrektora Zespołu Szkół im. gen. L.M. 

Paca w Dowspudzie – Pana Jana Kazimierza Orłowskiego, Dyrektora Domu 

Dziecka w Pawłówce – Pana Waldemara Jerzego Pstrzoch, w/z Dyrektora 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Lipniaku – Panią Wiolettę Hinc, 

Skarbnika Powiatu – Panią Ewę Kamińską, Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów – Panią Grażynę Kuklińską,  Sekretarza Powiatu – Pana 

Cezarego Grzegorza Zwolińskiego.  

Przewodniczący Rady powitał naczelników wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Suwałkach: Panią Jolantę Sawicką, Panią Celinę Puchalską, 

Panią Grażynę Żukowską, Pana Konrada Charmuszko, Pana Stanisława 

Żukowskiego, Pana Ryszarda Kalinowskiego oraz przedstawiciela Portalu 

Informacyjnego „Suwałki24.pl” – Pana Tadeusza Moćkun (Lista zaproszonych 

Gości – załącznik nr 1). 
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Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2)  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 15 radnych:  

 

1. Biłda Stefan 

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Burzyński Marian       

4. Chlebus Andrzej   

5. Dziatkowski Marek  

6. Gryszkiewicz Irena   

7. Kleszczewski Zbigniew    

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur    

10. Mackiewicz Grzegorz  

11. Mackiewicz Zbigniew   

12. Małachowski Sławomir  

13. Ołdakowski Szczepan 

14. Szwengier Stanisław   

15. Truchan Anna Danuta 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  

Przewodniczący Rady poprosił o chwile uwagi i skupienia. Przekazał, że 

w dniu 7 marca 2017 roku zmarł Pan Czesław Walicki, Radny Rady Powiatu w 

Suwałkach  w latach 1998 – 2002 oraz w latach 2006 – 2010. Zasiadał także w 

Zarządzie Powiatu w Suwałkach w latach 1998 – 2002. Poprosił wszystkich o 

powstanie, aby uczcić minutą ciszy pamięć zmarłego Radnego Powiatu. 

Goście oraz Radni powstali i uczcili minutą ciszy Radnego Czesława 

Walickiego.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 



3 
 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 

nieruchomości. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych na terenie powiatu suwalskiego, na okres od dnia  

1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Suwalskim na lata 

2017 – 2019. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań powiatu 

realizowanych w roku 2017 w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego 

zakładu budżetowego pn. Zakład Aktywności Zawodowej SOWA  

w Lipniaku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2016 

rok do budżetu Powiatu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu  

na 2017 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2017 – 2025. 

14. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Suwałkach w 2016 r”. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XXIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo                    

był wyłożony w Biurze Rady Powiatu. Zapytał, czy są uwagi do treści 

protokołu.  

Uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXIII Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach: 

 

za przyjęciem protokołu głosowało   - 15 Radnych 

przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Protokół z obrad XXIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń                     

w dniach 9 lutego i 16 lutego oraz 2 marca i 14 marca 2017 r.  Państwo Radni 

otrzymali w dniu dzisiejszym. 

Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego sprawozdania. 

 Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało             - 15 Radnych 

przeciwko                  -  0  

wstrzymało się od głosu                -  0  

 

 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 3). 

 

Ad.5.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
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Radny Zbigniew Mackiewicz przekazał, iż ma pytanie do Pana 

Naczelnika Wydziału Programowania, Inwestycji i Rozwoju, czy jest już coś 

wiadomo odnośnie wniosku, który był składany do Programu Polska – Białoruś 

– Ukraina, wstępna weryfikacja już była, czy już wiadomo, czy te wnioski 

przeszły. 

 

 Innych interpelacji i zapytań nie wniesiono.  

 

Ad.6. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Naczelnik Wydziału Programowania, Inwestycji i Rozwoju Konrad 

Charmuszko przekazał, że pierwsze informacje już mamy. Powiat Suwalski 

składał dwa wnioski. Pierwszy wniosek był składany w ramach priorytetu   

z dziedzictwa. Ten wniosek nie zakwalifikował się do kolejnego etapu. Drugi 

wniosek był składany w ramach priorytetu bezpieczeństwa i tutaj jakby 

podmiotem, który miałby wdrażać ten projekt byłby Zakład Aktywności 

Zawodowej SOWA w Lipniaku i ten wniosek przeszedł do drugiego etapu  

z liczbą punktów 32.   

 

Ad.7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 

nieruchomości. 

 

 Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o kilka słów wprowadzenia 

do przedmiotowego projektu uchwały. 

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, że Pan Wójt Gminy Raczki 

wystąpił z prośbą do Zarządu Powiatu o przekazanie działki o powierzchni 1500 

m na potrzeby publiczne. W związku z tym, że sołectwo Szkocja – Dowspuda 

planuje ze swojego funduszu sołeckiego zakupić sprzęt do rekreacji, w tym 

namiot taki duży do organizowania imprez. Nie mają miejsca, żeby to 

zainstalować i zwrócili się najpierw do mnie, a później poprzez Pana Wójta 

również do Zarządu, żebyśmy z zasobów po gospodarstwie szkolnym w 

Dowspudzie taką działkę przekazali. Zarząd Powiatu przychylił się do tej 

prośby, taka działka została wydzielona i wyszacowana i proponujemy 

przekazać w drodze darowizny na rzecz Gminy Raczki. Jest to 1500 m 

naprzeciwko przystanku PKS w Dowspudzie. Bardzo proszę Szanowną Radę o 

podjęcie tej uchwały i wyrażenie zgody na przekazanie tej działki w drodze 

darowizny.  

 Przewodniczący Rady wystąpił do Pana Wójta Gminy Raczki z 

zapytaniem co tam będą mieszkańcy organizować.  

 Wójt Gminy Raczki Pan Andrzej Szymulewski przekazał, że jest to 

działka rekreacyjna, więc służyłaby mieszkańcom wsi Szkocja i Dowspuda, 
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będzie tam zbudowana wiata 8m x16m, miejsce na grill, miejsce odpoczynku, 

chodzi o integrację tej miejscowości, również i Dowspudy. Wiem że w 

Dowspudzie jest miejsce, można tam korzystać z internatu i z Kordegardy, ale 

takie miejsce na powietrzu myślę, że wszystkim mieszkańcom będzie służyło.  

Przewodniczący Rady wystąpił do Pana Wójta Gminy Raczki z 

zapytaniem, czy macie już tam środki przewidziane na jakieś inwestycje.  

Wójt Gminy Raczki Pan Andrzej Szymulewski przekazał, że w tym 

budżecie przewidziane jest 25.000 zł, taki wstępny projekt jest już 

przygotowywany i w przyszłym roku ta inwestycja zostanie wykonana.  

Przewodniczący Rady przekazał, iż padło wcześniej pytanie o wartość tej 

działki.  

Naczelnik Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami 

Pan Ryszard Kalinowski przekazał, iż z pamięci nie pamięta, ale w granicach 

1.500 zł.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali w dniu dzisiejszym. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Promocji i Rozwoju Powiatu. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 4). 

   

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXIV/146/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 5). 

 

Ad.8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą 

– Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych na 

terenie powiatu suwalskiego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 

sierpnia 2019 r. 
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Przewodniczący Rady poprosił Pana Wicestarostę o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wicestarosta Witold Kowalewski przekazał, że ta uchwała jest 

następstwem tej uchwały, którą Rada podjęła 25 stycznia 2017 r. Zarząd 

Powiatu uzyskał pozytywne opinie Podlaskiego Kuratora Oświaty oraz 

Związków Zawodowych i przedkłada ten projekt uchwały po raz kolejny pod 

obrady sesji Rady celem podjęcia tej uchwały. W imieniu Zarządu Powiatu 

wnoszę o podjęcie tej uchwały.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 22 lutego 2017roku wpłynęła 

pozytywna opinia Podlaskiego Kuratora Oświaty dotycząca powyższej uchwały 

(pismo znak: DKS.540.3.2017 z dn. 20.02.2017 r. - załącznik Nr 6).     

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansową i Komisję Promocji i Rozwoju 

Powiatu w dniu 22 marca 2017 r. oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu 

dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 7). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 8). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 23 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 9). 

   

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych na terenie powiatu suwalskiego, na okres od dnia  

1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 
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 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXIV/147/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia 

sieci szkół ponadpodstawowych na terenie powiatu suwalskiego, na okres od 

dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. została podjęta jednogłośnie 

(załącznik Nr 10). 

 

Ad.9.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Suwalskim na lata  

2017 – 2019. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Suwałkach o kilka słów wprowadzenia do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach 

Stanisław Dziemian przekazał, że funkcjonowanie tego rodzaju programu w 

wynika z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Ustawodawca przewidział trzyletni cykl realizacji tych programów. Cykl 

trzyletni naszego programu skończył się z ostatnim dniem grudnia minionego 

roku. W związku z powyższym istnieje potrzeba, aby podjąć kolejny etap 

programu na lata 2017 – 2019. Program jest w swym kształcie podsumowaniem 

dotychczasowych działań, swoistą inwentaryzacją całego systemu pieczy 

zastępczej i jednocześnie zawiera wskazania na ten okres najbliższy zgodnie z 

potrzebami powiatu.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 23 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 11). 

   

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Suwalskim na lata 2017 – 2019: 
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za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXIV/148/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Suwalskim na lata 2017 – 2019 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 12). 

 

Ad.10.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań powiatu 

realizowanych w roku 2017 w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Suwałkach o kilka słów wprowadzenia do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach 

Stanisław Dziemian przekazał, że Powiat posiada kompetencję zgodnie z ustawą 

o rehabilitacji osób niepełnosprawnych w zakresie właśnie tych działań. 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji określił w oparciu o rozporządzenie o 

algorytm wielkość środków dla Powiatu na rok bieżący. Jest to kwota o 1,45 % 

większa niż w roku poprzednim. Przyjęliśmy tutaj klucz propozycji podziału 

środków, aby jak najbardziej odpowiedzieć na zapotrzebowanie mieszkańców 

powiatu. A więc według klucza składanych wniosków. Na dzień dzisiejszy 

mamy już około 200 wniosków, z czego zdecydowana większość dotyczy 

potrzeb w zakresie dofinansowania w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne, środki pomocnicze dla osób niepełnosprawnych. Również nie 

małą kwotę stanowią koszty związane z funkcjonowaniem Warsztatów Terapii 

Zajęciowej.  

Przewodniczący Rady przekazał, że z tego co wiemy na Komisji to nie 

wszystkie potrzeby zabezpieczamy finansowo, dotyczące dofinansowań 

sprzętowych.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach 

Stanisław Dziemian przekazał, że oczywiście nie wszystkie, kwota jest zbyt 

niska. Przyjęta została zasada realizacji wniosków zgodnie z kolejnością ich 

wpływu. Pewną odrębność stanowią tutaj turnusy rehabilitacyjne. 

Rozporządzenie w tym zakresie ono reguluje ten tryb rozpatrywania. Jeżeli 

okaże się, że będą dodatkowe środki, co zdarzało się w latach minionych w 

okolicach wrzesień – październik, wówczas będziemy realizowali te wnioski, 

które w tej chwili nie będą zaspokojone.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansową w dniu 22 marca oraz Komisję 

Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 13). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 23 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 14). 

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 16 marca br. Społeczna Rada 

ds. Osób Niepełnosprawnych przy Staroście Suwalskim pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2017 r. 

(uchwała stanowi załącznik Nr 15).  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2017 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXIV/149/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2017  

w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 16). 

 

Ad.11.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego 

zakładu budżetowego pn. Zakład Aktywności Zawodowej SOWA  

w Lipniaku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za 2016 rok 

do budżetu Powiatu. 
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Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik Powiatu o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że Zakład Aktywności 

Zawodowej SOWA w Lipniaku wypracował nadwyżkę środków obrotowych za 

2016 r. w kwocie 80.239,37 zł. Od 2013 r. ZAZ SOWA posiada status zakładu 

aktywności zawodowej i w związku z tym wszystkie środki, dochody związane 

z prowadzoną działalnością ma obowiązek zgodnie z artykułem 31 ust. 4 ustawy 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej odprowadzać na zakładowy fundusz 

aktywności. Natomiast zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy o finansach publicznych 

rada powiatu może zwolnić samorządowy zakład budżetowy z obowiązku 

wpłaty tej nadwyżki do budżetu powiatu.  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansową w dniu 22 marca 2017 r. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 17). 

   

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego pn. Zakład Aktywności 

Zawodowej SOWA w Lipniaku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych za 2016 rok do budżetu Powiatu: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXIV/150/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego pn. Zakład 

Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych za 2016 rok do budżetu Powiatu została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 18). 

 

Ad.12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu  

na 2017 rok. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów 

wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały.  

 Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że w przygotowanym 

projekcie uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2017 r. głównymi proponowanymi zmianami, które mają wpływ na 

wielkość budżetu są: zwiększenie planu dochodów o kwotę 350.000 zł w 

związku z deklaracją Gminy Suwałki o udzielenie pomocy finansowej na 

przebudowę drogi powiatowej Białe – Niemcowizna – Bakaniuk – Józefowo, 

zwiększenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł w związku z deklaracją Gminy  

Przerośl o udzieleniu pomocy finansowej na zadanie „przebudowa części drogi 

powiatowej 1091B Przerośl-Prawy Las-granica województwa-Dziadówek, 

zwiększenie planu dochodów o kwotę 95.796 zł w związku z wpływem środków 

płatności  końcowej po rozliczeniu projektu „Aktywna Młodzież ożywia 

zabytki”, zwiększenie planu dochodów o kwotę 1.100.000 zł w związku z 

planowaną sprzedażą gruntów położonych we wsi Raczki oraz Koniecbór i 

przeznaczenie tej kwoty na: przebudowę drogi Raczki – Moczydły – 

Jankielówka – granica województwa – 230.879 zł, przebudowę drogi 

powiatowej Suwałki – Płociczno, Płociczno – Dubowo – Poddubówek 36.162 

zł, przebudowę drogi powiatowej Wołownia – Suchodoły – 200.000 zł, 

przebudowę drogi powiatowej granica województwa – Supienie – Wólka - 

Filipów – 200.000 zł, przebudowę drogi Filipów – Olszanka – Stara 

Chmielówka – 100.000 zł, przebudowę drogi powiatowej Przerośl – Prawy Las 

– granica województwa – Dziadówek – 100.000 zł, przebudowa drogi Białe – 

Niemcowizna – Bakaniuk – Józefowo – 350.000 zł oraz budowę i przebudowę 

parkingu wraz z oświetleniem, robotami towarzyszącymi oraz zadaszeniem 

schodów wejściowych w siedzibie Starostwa Powiatowego w Suwałkach – 

100.000 zł. Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 400.000 zł w 

związku ze zwiększoną ilością opłat za odholowywanie samochodów 

ciężarowych. Po dokonanych zmianach budżet powiatu po stronie dochodów 

wyniesie 31.949.913 zł a po stronie wydatków 33.102.662 zł. Ustala się deficyt 

budżetu w kwocie 1.152.749 zł, który zostanie pokryty przychodami z wolnych 

środków.   

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały wraz                 

z uzasadnieniem Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansową i Komisję Promocji i Rozwoju 

Powiatu w dniu 22 marca 2017 r. oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu 

dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 19). 
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 20). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 23 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 21). 

 Przewodniczący Rady wystąpił z zapytaniem, ponieważ podczas ostatniej 

sesji byliśmy na etapie przed rozstrzygnięciem przetargu na drogę do Płociczna, 

czy tam cena była jakaś taka, że trzeba było dokładać, czy były oszczędności. 

 Starosta Szczepan Ołdakowski przekazał, ze przetarg oczywiście został 

rozstrzygnięty, został wyłoniony wykonawca i z chwilą podjęcia dzisiejszej 

uchwały zostaje rozpoczęta inwestycja. Oszczędności w zasadzie były 

niewielkie, także w stosunku do ceny kosztorysowej tj. kilkanaście tysięcy 

złotych. Natomiast jest tam jeszcze taka sytuacja, że nie zostały 

zakwalifikowane koszty przebudowy przejazdu kolejowego do żwirowni w 

Sobolewie i to musimy ze swojego budżetu sfinansować, ale wszystko to się 

bilansuje i nie ma zagrożeń, że ta inwestycja nie zostanie zrealizowana. 

Podobnie i ta druga inwestycja, o której tutaj już Pani Skarbnik wspominała, też 

jest po przetargu, droga Raczki – Moczydły –Jankielówka, czyli inaczej mówiąc 

ul. Południowa w Raczkach od skrzyżowania z tzw. łącznikiem obwodnicy 

Augustowa do ulicy 1 Maja też jest po przetargu i z chwilą podjęcia uchwały 

będziemy mogli realizować to zadanie, wspólnie z Gminą, ponieważ Gmina 

również sąsiednie ulice będzie też modernizować.  

 Przewodniczący Rady przekazał, że zadał to pytanie ponieważ jest 

również ciekaw, bo w ubiegłym roku mieliśmy znacznie więcej oszczędności, a 

w tym roku niestety to w drugą stronę, tak że nie ma na czym oszczędzić, jednak 

te ceny rzeczywiście poszły w górę, co tez jest nie dobrze dla naszego budżetu, 

bo tych zadań przybywa, Wójtowie dorzucają kwoty a tu jednak brakuje.  

 

Innych pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2017 rok: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 
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Uchwała Nr XXIV/151/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 22). 

 

Ad.13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2017 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że przedmiotowy projekt uchwały jest 

konsekwencją podjętej uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 r. 

Zwrócił się do Pani Skarbnik o kilka słów wprowadzenia do przedmiotowego 

projektu uchwały.  

Skarbnik Powiatu Ewa Kamińska przekazała, że wprowadzone zmiany w 

uchwale Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 r. nie 

spowodowały zmiany wskaźnika spłaty zobowiązań, zmniejszył się w 2017 roku 

z 3,29% na 2,98% i spełnia on warunki i nie przekracza dopuszczalnej wartości 

z art. 243 a dopuszczalny wskaźnik przekracza 60%. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansową i Komisję 

Promocji i Rozwoju Powiatu w dniu 22 marca 2017 r. oraz Komisję Polityki 

Społecznej w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowej 

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Finansowej Zbigniew Mackiewicz 

poinformował, iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 23). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Promocji                    

i Rozwoju Powiatu o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

  Przewodniczący Komisji Promocji i Rozwoju Powiatu poinformował,  

iż Komisja w dniu 22 marca br. zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt 

uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 24). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zbigniew Kleszczewski 

poinformował, iż Komisja w dniu 23 marca br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 25). 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
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Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2017 – 2025:  

  

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0 

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXIV/152/17 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 23 marca 

2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2017 – 2025 została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 

26). 

 

Ad.14.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Suwałkach w 2016 r”. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 22 marca br. Komisja 

Rewizyjna opracowała sprawozdanie z rocznego planu kontroli Komisji w 2016 

r. i przedłożyła je Radzie Powiatu. Państwo Radni powyższe sprawozdanie 

otrzymali.  

Zapytał, czy są pytania, uwagi.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Szwengier przekazał,  

że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej zostało podzielone na cztery 

kwartały i ogólnie Komisja Rewizyjna odbyła łącznie 5 posiedzeń i podjęła 9 

uchwał. Na posiedzeniach realizowano głównie tematykę wynikająca z planu 

kontroli Komisji. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag 

„Sprawozdanie z rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej w 2016 roku” 

zostało przyjęte (załącznik Nr 27). 

 

Ad.15  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków  

i oświadczeń.  

Przewodniczący Rady przekazał, że zbliża się czas składania sprawozdań 

z działalności zarówno jednostek organizacyjnych powiatu jak również 

powiatowych służb, inspekcji i straży. Część sprawozdań została już złożona. 

Prośba jest taka, aby ci, co jeszcze nie złożyli sprawozdań (mam na myśli tutaj 

dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu) uczynili to najpóźniej w 
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pierwszym tygodniu kwietnia. Natomiast powiatowe służby, inspekcje i straże 

mają na to czas do końca kwietnia. Terminy powyższe podyktowane są 

przyjętym harmonogramem prac Rady Powiatu.  

Miesiąc kwiecień to również obowiązek złożenia przez Radnych 

oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 2016 r. wraz z 

kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 

za rok poprzedni i jego ewentualną korektą – w dwóch egzemplarzach. 

Przypominam, że jeżeli zeznania podatkowe składane są do Urzędu Skarbowego 

elektronicznie to również należy wraz z oświadczeniem majątkowym i kopią 

PIT przedłożyć Urzędowe Poświadczenie Odbioru Dokumentu Elektronicznego 

potwierdzające elektroniczne złożenie zeznania.  

Wszyscy Państwo Radni otrzymali informację o tym, że Ministerstwo 

Cyfryzacji oraz Naukowa Akademicka Sieć Komputerowa (NASK) 

przygotowały w ramach realizacji projektu aplikacje.gov.pl elektroniczny 

formularz, wspomagający przygotowanie oświadczeń majątkowych. Intuicyjny 

formularz zaprojektowano w trzech opcjach: według wzoru dla stanowisk 

publicznych, dla samorządowców oraz dla parlamentarzystów. Aplikacja dzieli 

formularz na bloki tematyczne, pola formularza uzupełnione są o opisy 

rozwiewające wszelkie wątpliwości przy ich uzupełnianiu - dzięki temu proces 

wypełniania jest niezwykle przejrzysty. Coroczne uzupełnianie oświadczenia 

zazwyczaj pokrywającymi się danymi stanie się łatwiejsze - od teraz wystarczy 

pobrać z generatora plik i przy kolejnej okazji - po prostu go zaimportować. 

Formularz można wypełnić na stronie aplikacje.gov.pl, a następnie wydrukować 

(wydruk odzwierciedla wzór formularza papierowego) i po podpisaniu złożyć 

zgodnie z właściwością. Formularz można też zapisać na swoim urządzeniu, by 

móc wykorzystać zapisane dane do ponownego wypełnienia oświadczenia. Co 

istotne, dane zapisują się jedynie na urządzeniach użytkowników. 

 W związku z tym, że w roku bieżącym ostatni termin złożenia oświadczeń 

majątkowych przypada na dzień wolny od pracy (tj. 30 kwietnia – Niedziela),              

1 maja to również dzień wolny od pracy, zatem proponuję, żeby Radni nie 

czekali do 2 maja br. tylko swoje oświadczenia majątkowe złożyli do piątku 28 

kwietnia br. 
 

 Podczas posiedzeń Komisji Państwo Radni otrzymali także stanowiska 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich podjęte  

w Częstochowie w dniu 6 marca 2017 r.  
  

Otrzymali Państwo również w dniu dzisiejszym sprawozdanie z 

wykonania budżetu powiatu za 2016 rok obejmujące informację o stanie mienia 

komunalnego powiatu oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej wraz z wykazem przedsięwzięć na lata 2016 – 2025 za 

https://aplikacje.gov.pl/
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2016 rok. Materiał powyższy jest przygotowaniem do posiedzeń Komisji oraz 

sesji absolutoryjnej planowanej w maju br.  

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni w materiałach 

otrzymali również prośbę o zajęcie stanowiska Radnego Wojewódzkiego Pana 

Krasińskiego w sprawie przebiegu drogi krajowej S19 do Kuźnicy Białostockiej. 

Ja uznałem, że poinformowałem Państwa, że taka propozycja była, natomiast 

moim zdaniem my jako Powiat Suwalski nie mamy w tym żadnego interesu. 

Oni też jak nasze są problemy, te południowe gminy czy powiaty nie podejmują 

takich uchwał. Tak że uznałem, że tylko Państwa powiadamiam, chyba że 

Państwo przegłosujecie i będziemy próbowali takie stanowisko zająć. Moim 

zdaniem jest ono bezprzedmiotowe w naszym Powiecie, bo ta droga do nas nie 

kieruje, wręcz przeciwnie. Moim zdaniem to ona powoduje, to stanowisko, że 

jeżeli ta droga poprowadzona byłaby w takim kształcie jak do 19 to my jakby 

znowu jesteśmy odsuwani komunikacyjnie w stosunku Suwałki – Białystok, bo 

jest to po ścianie równo wschodniej z Białegostoku, nie tą trasą, która my 

zawsze jeździmy przez Augustów tylko odbija w prawo, przez Sokółkę na 

przejście graniczne z Białorusią. Tak że nie jest to w naszym interesie jakby 

popierać moim zdaniem takiej koncepcji, dlatego uznałem, że jednak nie 

będziemy się tym zajmować i nie będziemy takiego stanowiska popierać. Nie 

wiem, co Państwo o tym myślą, moje zdanie było takie, ale jeśli zaproponujecie 

inaczej, to oczywiście będziemy próbować to rozpatrywać. Ale wydaje mi się, 

że my po prostu nie mamy w tym żadnego interesu.  

Radni jednogłośnie poparli decyzję Przewodniczącego Rady, żeby nie 

zajmować stanowiska w powyższej sprawie.  

Przewodniczący Rady przekazał, że następna sesja planowana jest w 

ostatnim tygodniu kwietnia, zatem po świętach Wielkiej Nocy. W związku z 

tym Starosta Szczepan Ołdakowski oraz Przewodniczący Rady Grzegorz 

Mackiewicz złożyli Wszystkim obecnym na obradach sesji ciepłych, zdrowych i 

spokojnych świąt wielkanocnych.  

 

 Innych wolnych wniosków nie wniesiono.  

 

Ad.16.  

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

obrady XXIV sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 14.40 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

                                                                                PRZEWODNICZĄCY RADY  

                                                                                             /-/ Grzegorz Mackiewicz 

Protokołowała: 
/-/ Monika Szczerbowska 


